
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 9. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 810
Vil ministeren kommentere artiklen ”Enorm gebyrstigning frustrerer hobbyavler” fra Land-
brugsavisen den 6. februar 2021 og svare på, hvad meningen er med en så kolossal
stigning, som meget nemt kan få særdeles uheldige konsekvenser som f.eks., at der ikke
kommer så mange dyr på dyrskue, hvilket vil være uheldigt i lyset af, at netop dyrskuer
er et godt sted for by og land at mødes til at skabe forståelse for landbruget? Og vil
ministeren svare på, hvilket alternativer ministeren kan opstille til at fjerne den meget
voldsomme gebyrstigning, f.eks. rationaliseringer og forenklinger i bureaukratiet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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